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Podkladem pro zpracování bakalářské práce byla studie dvojice bytových domů na 
společné podnoži hromadných garáží. Návrh vycházel z předchozí urbanistické 
koncepce zástavby vymezení ulicemi Bělohorská, Pod Královkou a Patočkova poblíž 
portálu Strahovského tunelu. Sympatické řešení hmotově navazující na Břevnovskou 
čtvrť domů pro chudé z meziválečného období se vyznačuje typickou dispozicí 
s dvanácti malometrážními byty na jednom podlaží a jednou chráněnou únikovou 
cestou.   
 
Převedení solidně odvedené studie do formy bakalářské práce se ukázalo pro Ivu 
poměrně složitým úkolem. Zatímco jednotlivé části práce jsou v izolované podobě 
zpracovány na velmi dobré úrovni, jejich koordinace a promítnutí požadavků profesí 
do výsledné formy architektonicko - stavebního řešení vyznívá s ohledem na předlohu 
spíše rozpačitě. Mám tím zejména na mysli velikost, orientaci a počet instalačních 
šachet, které ve výsledku negativně ovlivnily podobu dispozic. Přiznávám, že jsem 
obdobně zdeformovaných bakalářských projektů viděl už více a ve stavební praxi se 
vyskytují i diametrálně horší případy, v tomto konkrétním je mi pouze líto, že se 
koordinace nepodařila. Výsledek však obstojí v konfrontaci se závaznými předpisy, 
proto nezbývá než vyslovit kritiku konkrétních pochybení. Obecně lze říci, že 
programově úsporné dispozice jsou vybaveny nepřiměřeně velkými výplněmi, což 
snižuje hospodárnost provozu. V rohových dispozicích znamenají výplně ve štítových 
zdech vysloveně hendikep pro zařízení nábytkem. Schodiště v mezonetech měla být 
rozhodně s vřetenem.    
 
V rámci rozpravy prosím o zodpovězení otázky: Jednopokojové byty mají hloubku 
místnosti cca 3m a vzhledem k velikosti výplně se budou při orientaci na západ 
přehřívat. Z příčného řezu není zřejmé, jak je tato otázka řešena - jsou okna opatřena 
venkovním stíněním? Pokud ano, jakým? 
 
Jednotlivé části bakalářské práce jsou zpracovány v požadovaném rozsahu a 
odpovídají definovanému zadání. V grafických výstupech (půdorysech) se nepromítly 
tabulky jednotlivých místností, pouze tabulky bytů. 
  
Bakalářskou práci Ivy Moravec považuji přes vyslovené nedostatky po formální i 
obsahové stránce ve všech jejích částech za úplnou. Doporučuji práci přijmout a 
navrhuji hodnocení stupněm D.   
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